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Emlékeztető 
 

Az Egyesületi Elnökség 2018. szeptember 11-én 14:00 órakor a Thermal Hotel Visegrád 
superior JADE tárgyaló termében megtartott üléséről. 

 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Béres József, Haddad Richárd, Ángyánné Kiss 
Zsuzsanna, Dr. Székely Csaba, Kovács András, Dr. Hartmann Bálint, Dr. Kádár Péter  

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó 
meghívottak közül jelen voltak: Kovács László, Dr. Madarász György, Dr. Danyek Miklós, 
Gelencsér Lajos, Dr. Tóth Judit, Orlay Imre, Rejtő János, Rubint Dezső, Sőrés Péter 
tanácskozási joggal rendelkező tagok, továbbá Balázs Péter, Becker Péter, Günthner Attila 
állandó meghívott. 

Kimentette magát: Nagy János, Dr. Fodor István, Veisz Imre, Tóth József.    

Első napirendi pontként az előző ülésen elhatározottak helyzetéről Haddad Richárd 
számolt be. A Magyar Elektrotechnikai Egyesületért díjra Danyi Vilmos jelölését az 
Egyesületi Elnökség elfogadta, így a Vándorgyűlésen neki adjuk át a díjat.  

Második napirendi pontként az Elnökség az OET programjának előkészítését tárgyalta. 
Egyetértés született abban, hogy a következő témák bekerüljenek a programba: 

1. GDPR 
2. Kommunikáció 
3. COBRA  Felhasználói kézikönyv átadása és ismertetése 
4. Az Iroda szerepe, feladatai, pozíciója a MEE-n belül. 
5. Tisztújítás, passzív területek kezelése. 
6. Stratégia 

Harmadik napirendi pontként Ángyánné Kiss Zsuzsanna tájékoztatta az Elnökséget a 
2018. első félévi gazdasági beszámolóról. Összességében elmondható az írásos 
előterjesztés alapján, hogy a féléves eredményünk a tervhez képest jól áll. Beavatkozást 
nem igényel. A féléves zárást a Könyvelő és a Könyvvizsgáló szoros együttműködésben 
végezték és valóban zárás történt. Az idén megválasztott új Könyvvizsgáló jelentése alapján 
intézkedési tervet készítünk, hogy év végére kiküszöböljük a probléma felvetéseit. 
Könyveléstechnikai és folyamat szervezési problémák vannak. A Könyvelő új szerződését a 
jelentéshez kapcsolt megbeszélés és intézkedési terv után véglegesítjük.  

Negyedik napirendi pontként Günthner Attila ismertette a tagdíjfizetések helyzetét. Az új 
belépők listáját az írásos előterjesztés tartalmazza. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete az új belépők 
névsorát egyhangúlag elfogadta. Az Egyesületi Elnökség 35/2018 számú határozatával 
egyhangúlag elfogadta az új belépők névsorát. 
 
Ötödik napirendi pontként Orlay Imre foglalta össze a Jelölő Bizottság 2019 évi 
tisztújítással kapcsolatos munkáját. Konkrét jelölt listát még nem ismertet a bizottság, de jól 
alakul a névsor. Az OET-en beszámol az aktuális helyzetről.  
 
Hatodik napirendi pontként Kovács András ismertette a 2019 évi tisztújítás előkészítésével 
kapcsolatos legfontosabb feladatokat. A területi szervezetek 23%-nál a vezetők passzív 
státuszban vannak. Erre figyelmeztetni kell őket. Vannak szervezetek ahol 2013-ban volt 
utoljára tisztújítás. Velük fel kell venni személyesen a kapcsolatot. Utána kell nézni, hogy a 
koordináció vezetők le tudnak-e kérni olyan listát, amiből ez a státusz látszik, továbbá utána 
kell nézni annak is, hogy a kapcsolódó szabályozásnak megfelelően kapják-e a tagok, a 
tagnyilvántartók és a vezetők az értesítéseket. A régióknak meg kell küldeniük SZMSZ-üket 
a következő Elnökségi ülésre! 
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Hetedik napirendi pontként Béres József a MEE stratégiájának megvalósításáról számolt 
be. 

1. Mentor program, műszaki utánpótlás jó státuszban van.  

2. Együtt az iparral. Jó párbeszédek, fórumok zajlanak a MEE keretein belül.  

3. Biztonságos villanyszerelés: InfoShow státusza folyamatosan erősödik. Az „Áramkapocs” 

stabilan működik, de van még mit tenni. Biztonságos otthon projektben lépni kell!  

Egyebek:  

1. Tagság aktivitásában nem léptünk előre;  

2. Fő folyamatok rendbetétele. Még kell dolgozni, de haladtunk már sokat előre 

3. Kommunikáció: Sokat dolgoztunk és jó irányba haladunk. Még le kell rögzíteni, 

egyértelművé tenni a konklúzió alapján a kommunikációs stratégia megvalósításának 

cselekvési tervét. 

4. Elektrotechnikai Múzeum helyzete stagnál. Nem tudtunk megfelelő lépéseket tenni. 

Madarász György kérdésére, hogy mit értünk a tagság aktivitása alatt? Béres József 
válaszában kiemelte, hogy elhangoznak az OET-en és egyéb fórumokon az irányok, 
feladatok, célok, de nem történik aktív reakció. Széleskörű társadalmi összefogás nem zajlik 
egy témában sem. 

Dr. Tóth Judit elvállalta az Elektrotechnikai Múzeummal kapcsolatos állásfoglalás 
kialakításának koordinációját. 

Nyolcadik napirendi pontként az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező 
tanácsadó testülete 4 tartózkodás mellett elfogadta Dr. Raisz Dávid Gábor Dénes Díjra 
történő jelölését. Az Egyesületi Elnökség 36/2018 számú határozatával egy tartózkodás 
mellett elfogadta Dr. Raisz Dávid Gábor Dénes Díjra történő jelölését. 

Egyebek: 

 Günthner Attila bemutatta Szalai Istvánt a MEE iroda új munkatársát, aki 
rendezvényszervezőként és kommunikációs felelősként dolgozik és Szelenszky Anna 
feladatait fogja átvenni. Anna, Lepp Klára távozását követően határozott időre vállalta a 
MEE rendezvényeinek szervezését.   

 

2018. szeptember 11. 

 

 

Összeállította: 
 
 

Jóváhagyta: 
 

 

Günthner Attila Béres József  
Irodavezető Elnök  

 


